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Erelid N.B.v.V.:                        Jan Heesakkers, Henk van Hout en Hans Kerkhof 

Lid van verdienste N.B.v.V.:   Henk Jansen en Jan Kreijveld 

 

Districtsbestuur 
 

Voorzitter Antoon Tijhuis  Vogelsgaarde 5, 5673 AK Nuenen 

  tel. 040-2840750 of 06-45308040,  

  e-mail a.tijhuis@onsnet.nu   

Secretaris Gerard van Bakel 

  tel. 073-6565731, e-mail districtbrabant@live.nl 

Penningmeester Hans Jansen 

  tel. 0493-694708, e-mail jansenjm@planet.nl  

2e Voorzitter en Ard Smulders   

Jeugdzaken  tel. 0411-689992, e-mail ardsmulders@home.nl 

Algemene Zaken en  Vacature staat nog open 

2e Secretaris    

 
Overige Informatie 
 

Rekeningnummer NL09 ABNA 0414 2150 36  NED BND VOGELLIEFH 

                                                  Betalingen aan onze penningmeester altijd onder vermelding van de afdelingscode! 

 

Website                              www. districtnoordbrabantoost.nl  

 

Districtsbijdrage               Deze wordt gebruikt voor diverse activiteiten binnen het district en  

  bedraagt € 20,--. per jaar.                                      

 

Jubileum- Deze moeten worden aangevraagd bij de secretaris van het district      

onderscheidingen                 onder vermelding van toetredingsdatum, registratie – en kweeknummer van de 

                                                  jubilaris. Het is een goede gewoonte dat de onderscheidingen voor 50- en 60-  

                                                  jarige jubilea door de districtsvoorzitter of diens vervanger worden uitgereikt.   

                                                  Graag tijdig aanvragen, minimaal drie maanden voor de geplande datum!  

 

Voor vragen Kunt u zich altijd richten tot een van de bestuursleden. Vragen over belangrijke zaken graag  

schriftelijk indienen bij het secretariaat onder vermelding van naam van de afdeling, afdelingscode 

en naam van de afzender. 

 

Districtsbulletin Verschijnt tweemaal per jaar in de maanden voorafgaande aan de  

                                              districtsvergadering. Kopij/mededelingen welke zinvol, nuttig en informatief zijn  

                                                  voor de afdelingen kunt u sturen naar de secretaris (februari/ augustus) . 

 

 

Het districtsbestuur Noord-Brabant Oost kan niet verantwoordelijk gehouden worden voor de inhoud van artikelen en erkent 

geen verplichting tot opname van aangeboden artikelen of advertenties 

mailto:a.tijhuis@onsnet.nu
mailto:districtbrabant@live.nl
mailto:jansenjm@planet.nl
mailto:ardsmulders@home.nl
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                         Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers 
                        District Noord-Brabant Oost 

 
 

Uitnodiging Districtsvergadering 
 

 
Op 8 oktober a.s. houden wij onze Districtsvergadering in 

Clubhuis “D’N DOEL”, De Wasaa 11, 5469  BV Erp, 
tel. 0413 - 211760 , aanvang 20.00 uur 

 

 
De agenda voor deze avond: 
 

 Opening, 

 Notulen van de vorige vergadering. 

 Ingekomen stukken. 

 Verslag algemene vergadering 23 mei te Putten en de Bondsraad 

 Overige mededelingen 

 Bestuursverkiezingen2025 
Bij de voorjaarsvergadering 22april 2025 is Antoon Tijhuis aftredend en 
weer herkiesbaar als uw districtsvoorzitter. 
Voor kandidaatstelling kan men zich tot twee weken voor die 
vergadering zich aanmelden bij de secretaris van ons district zie het 
reglement voor districten in het bondsvademecum. 
Introductie nieuw bestuurslid Stefan Verkuijlen. 
Er staat tevens nog een vacature open voor districtsbestuurslid , 
dringend oproep om u zich aan te melden.  

 Pauze, tussentijds gelegenheid voor aankoop kalenders NBvV  
( reserveringen via de secretaris Gerard van Bakel mogelijk )  
Loterij t.b.v. de districtstentoonstelling te Best 

 Dierenwelzijn/ wetgeving. 

 NK Hardenberg  

 Districtstentoonstelling 2024 en verder 
Toelichting  districtstentoonstelling te Best 2024 
Voor 2025 heeft zich de afdeling Hapert samen met Middelbeers 
kandidaat gesteld 

 Rondvraag. 

 Sluiting.  
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Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers 

District Noord-Brabant Oost 
 
 

Bericht van het Districtsbestuur 

 
Geachte secretaris, bestuursleden ... 

Ook dit keer komt het districtsbulletin weer op de valreep. Dat heeft onder andere te maken met de planning binnen 
de NBvV. Zo stond er op zaterdag 28 september een vergadering van de Bondsraad met het Hoofdbestuur op het 
programma en op donderdagavond 3 oktober online overleg van een aantal surveillant-coördinatoren en 
districtsvoorzitters met Klaas Snijder en Jaap Baaij van de Commissie Dierenwelzijn, Ethiek en Wetgeving. Dan sta je 
voor de keuze of je de informatie daaruit meeneemt of eerder een misschien al voor de vergadering achterhaald 
districtsbulletin verstuurt. 

Daarnaast had ik persoonlijk nog meer dan in deze tijd van het jaar gebruikelijk last van mijn “pettenprobleem”. Als 
gespreksleider van keurmeestergespreksgroep Zuid-B werd ik wegens het wegvallen van enkele TC leden gevraagd 
om te bij te springen bij de voorbereiding van twee technische dagen; daarvoor moesten twee complete 
presentaties worden samengesteld en vormgegeven. Als bestuurslid van de Speciaalclub Kleur heb ik op korte 
termijn een artikel geproduceerd om ons Infoblad te vullen. En we zijn als districtsbestuur sinds de zomer alweer 
twee keer bij elkaar geweest, waarvan één keer ter voorbereiding van de komende districtstentoonstelling. Dit alles 
terwijl de operatiewond onder mijn linkervoet nog steeds niet helemaal genezen is. Ook het ondergaan van 
gezondheidszorg blijkt tijd en energie te kosten. Ik moet u daarom nog een keer om begrip vragen voor een late 
verzending van dit bulletin. 

Uit de drie genoemde bijeenkomsten (waarbij ik de elektronische vergadering voor het gemak even meetel) alvast 
even de hoogtepunten. We komen er in de districtsvergadering uitgebreid op terug. 

Allereerst de vergadering van de Bondsraad in Putten op 28 september 2024. Ik was daar vanuit ons district 
aanwezig samen met Henk Jansen. Henk was er in zijn functie van secretaris van de Keurmeestersvereniging. 

 Er werd een uitgebreide uitleg gegeven over het gebruik van de bankrekening die de districten via de NBvV 
bij ABN-Amro hebben. Sommige districten hebben daarnaast een eigen rekening, enkele zelfs een stichting. 
We mogen als district maar voor een beperkt aantal posten geld gebruiken dat we van de NBvV krijgen. De 
rest moet uit eigen middelen komen. Dat vraagt om extra aandacht in de boekhouding. 

 Het Hoofdbestuur is dringend op zoek naar extra bestuursleden. Dit mede omdat enkele van de huidige 
bestuursleden volgende jaar aftredend zijn en mogelijk niet herkiesbaar. 

 Henk de Vos gaf namens het Keurmeestersbestuur een uitgebreide presentatie over het nieuwe 
vraagprogramma, dat vanaf 2025 gaat gelden. Hij besteedde zowel aandacht aan de inhoud als aan de 
technische achtergrond. Van het laatste zal niet iedereen alle details hebben begrepen. Duidelijk werd wel 
dat er veel aandacht besteed is aan de gebruiksvriendelijkheid en aan de connectie tussen bestanden. Henk 
werd voor al het werk dat hij gedurende ruim tien jaar in verschillende functies voor de NBvV heeft gedaan 
benoemd tot Lid van Verdienste. Vanwege deze presentatie was voor één keer het voltallige bestuur van de 
KMV bij de vergadering aanwezig. 

 Ook werden de Bondsraad uitgebreid bijgepraat over de stand van zaken met betrekking tot dierenwelzijn 
en wetgeving. Daarover hieronder meer. 
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Dan het elektronisch overleg over dierenwelzijn en wetgeving. Ik was als districtsvoorzitter gevraagd om daaraan 
deel te nemen omdat onze surveillant-coördinator Henk Jansen om, zoals het formeel heet, moverende redenen 
ermee is gestopt. We mogen gelukkig nog wel zijn certificaat gebruiken. Mijn eerste taak in zo’n situatie is om hem 
hartelijk de bedanken voor al het werk dat hij in deze taak heeft geïnvesteerd en hem veel succes en plezier te 
wensen in zijn overige functies binnen de NBvV. Mijn tweede taak was om zowel voor de korte en als voor de lange 
termijn een oplossing te zoeken. De korte termijn oplossing was om zelf maar bij de vergadering in te loggen, omdat 
ik bij de Bondsraad toch al veel van de relevante informatie had meegekregen. Aan een oplossing voor de lange 
termijn wordt gewerkt.  

Ook uit dit overleg een paar hoogtepunten. 

 Zoals u al eerder in verschillende publicaties heeft kunnen lezen is de uitvoering van de surveillant-opleiding 
overgenomen door Harry Oude Vrielink. Harry heeft net als ondergetekende een “pettenprobleem”. Hij is 
onder andere voorzitter van district Overijssel en van een speciaalclub voor postuurkanariekwekers. Al bij de 
Bondsraad heb ik even met hem kunnen overleggen en vanuit ons district mogen er nog kandidaten 
aansluiten bij de lopende cursus. Persoonlijk heb ik dat inmiddels ook gedaan. Het theoretische gedeelte 
loopt via e-mail en als u dit jaar nog een audit doet bent u voor de jaarwisseling surveillant. Harry is te 
bereiken via het e-mail adres vrielink008@kpnmail.nl . Streven van de NBvV is om per afdeling tenminste 
één gediplomeerde surveillant te hebben. De opleiding is gratis. 

 De aanbeveling is om uw evenement zowel aan te melden bij de NVWA als de RVO. Zorg verder dat er altijd 
een Certificaat van Vakbekwaamheid aanwezig is. Bij evenementen met overdracht (vogelmarkt, 
verkoopklasse) moet de eigenaar van het certificaat persoonlijk aanwezig zijn. Verder de tip om elke dag 
wanneer een show draait (inclusief de keurdag) een surveillant een controle te laten uitvoeren. 

 Momenteel mogen risicovogels (hoenderachtigen en loopvogels) weer tentoongesteld worden. Daar zijn wel 
voorwaarden aan verbonden. Raadpleeg voor meer informatie een surveillant, een NBvV nieuwsbrief of als 
laatste redmiddel het districtsbestuur. 

 Het komt er onvermijdelijk aan: een verplichte registratie van vogelhouders. Het advies van de NBvV is om 
nog even niks te doen en te wachten op instructies. Die komen waarschijnlijk na 1 februari 2025, dus pas na 
het huidige TT seizoen. Ook wordt er gedacht aan het opzetten van hulpteams. 

 Er zijn positieve ontwikkelingen met betrekking tot het meedoen van tentoonstellingen in België. Vanuit ons 
district mag je in heel België meedoen en Belgen mogen omgekeerd bij ons meedoen. Je moet wel een 
speciaal formulier invullen en verkoopvogels hebben bovendien een NVWA Traces nodig. Verder accepteert 
de NVWA een grensovergang vanuit Nederland met maximaal vijf vogels voor overdracht met een fokker. 
Vanuit België is dat minder duidelijk. 

Tot slot nog even wat nieuws uit ons eigen bestuur. 

 Op 5 juni en 12 september is er overleg geweest met het bestuur van “De Vogelvriend” Best over de 
districtstentoonstelling, die dit jaar van 20-22 december gehouden zal worden in Sociaal Cultureel Centrum 
’t Tejaterke in Best. We komen terecht in een unieke zaal en het tentoonstellingsreglement en het 
inschrijfformulier zijn al definitief. Meer informatie krijgt u tijdens de districtsvergadering, waar de afdeling 
zichzelf en de plannen zal presenteren.  

 Zoals hierboven al vermeld is onze surveillant-coördinator Henk Jansen er plotseling mee gestopt. We mogen 
nog wel van zijn certificaat gebruik blijven maken. We hebben nog geen definitieve opvolger. Daar wordt wel 
aan gewerkt. Voorlopig nemen we vanuit het districtsbestuur waar wat echt nodig is. 

mailto:vrielink008@kpnmail.nl
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 Een positieve ontwikkeling is dat Stefan Verkuijlen momenteel een snuffelstage loopt binnen het 
districtsbestuur. Als dit bevalt zullen we met hem overleggen over een eigen taak die aansluit bij zijn 
belangstelling en deskundigheid. 

 Dat laat nog steeds één vacature open. Op dit moment kunnen we een beroep doen op twee ex-
bestuursleden, die ons nog informeel willen blijven helpen. Peter Verkuijlen ondersteunt als erevoorzitter de 
districtsvoorzitter, maakt het districtsbulletin en bemoeit zich daarnaast met heel veel andere nuttige 
dingen; Hans Jansen helpt ons op de achtergrond met het financiële gedeelte. Als overgebleven drie 
“reguliere” bestuursleden zijn we heel blij met deze hulp, maar we realiseren ons terdege dat dit op termijn 
geen stabiele situatie is. Wie durft in te springen? Hopelijk doet een goed voorbeeld goed volgen. 

Resumerend gaat het met de vogelsport in ons district nog best goed, zeker in vergelijking met sommige Noordelijke 
districten. Dit is mede te danken aan het actieve verenigingsleven dat kenmerkend is voor ons district. En dat hangt 
natuurlijk weer af van de blijvende inzet en beschikbaarheid van enthousiaste afdelingsbestuurders. Als we 
verschoond blijven van uitbraken van vogelgriep gaan we dus een mooi tentoonstellingsseizoen tegemoet.  

Ik wens u daarbij veel plezier en hopelijk ook wat succesjes. Met een van mijn andere petten op vraag ik u om het 
oordeel van de keurmeesters te respecteren. Die doen hun uiterste best om uw vogels zo deskundig en eerlijk 
mogelijk te beoordelen, maar het blijft mensenwerk in een jurysport. Doe daarom uw vogels niet direct weg als het 
eerste oordeel minder positief uitvalt dan verwacht. Zend ze nog een keer in voor een “second opinion” en bedenk 
dat niet elke kweekvogel een showvogel is en omgekeerd. 

In de hoop u bij de komende districtsvergadering te mogen begroeten, met vriendelijke groeten, 

 

Antoon Tijhuis,  

 

voorzitter district Noord-Brabant Oost van de NBvV. 
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Notulen Districtsvergadering 25 april 2024 

 Opening 

Alvorens de vergadering te starten nam Gerard van Bakel even het woord 
om namens het district Noord-Brabant Oost Anton beterschap te wensen en 
het bijzonder vond dat hij onder deze moeilijke omstandigheden toch 
aanwezig is voor het voorzitten van de vergadering en overhandigde een 
bosje bloemen aan Anton als waardering. 

De voorzitter heette iedereen van harte welkom op deze 
districtsvergadering met in het bijzonder de ereleden Jan Heesakkers en 
Henk van Hout, lid van verdienste Jan Kreijveld. Henk Jansen is verhinderd 
wegens een bijeenkomst van zijn keurmeesters gespreksgroep in Drunen. 
Ook hartelijk welkom aan onze erevoorzitter Peter Verkuijlen en 2e 
voorzitter van ons hoofdbestuur  NBvV Rick Oudenampsen. En vandaag aan 
een aantal partners van de districtsbestuursleden dit i.v.m. een informeel 
agendapunt na de Rondvraag.  

Rick Oudenampsen nam even de gelegenheid om zich voor te stellen aan de 
aanwezigen, de voorzitter zal later in de vergadering nog gelegenheid geven 
om namens de NBvV aanvullende informatie te geven.  

Bericht van verhindering ontvangen van Jan Toonders, voorzitter B08 
Bergeijk,  Johan van Asten namens L18, Leende en H. Rijkers namens H71 
Hapert. 

Ter nagedachtenis aan degenen die ons in het afgelopen half jaar zijn 
ontvallen werd er een minuut stilte gehouden. Op deze locatie vermelden 
wij natuurlijk Gerwin de Wit, gedurende vele jaren de “stille kracht” van 
vogelvereniging De Edelzanger hier in Erp.  

Voordat de voorzitter met de voorgestelde agenda begin wil hij Peter 
Verkuijlen bedanken voor het nogmaals samenstellen van het 
districtsbulletin en voor het maken van het daarin opgenomen verslag van 
de vorige vergadering. 

Er is geen behoefte om nog agendapunten toe te voegen, we proberen om 
de agenda op tijd af te ronden, want er is nog een informeel gedeelte na 
afloop. 

Stemprocedure: zie p. 27 van het Jaarverslag 2023 van de NBvV en het 
zondagavond rondgestuurde document. Stemformulieren in de pauze 
inleveren aan de bestuurstafel, na de discussie over de jaarstukken van de 
NBvV en de daarin opgenomen voorstellen. Stemcommissie bestaat uit H. 
Verhofstad Gemert , Stefan Verkuijlen Zeeland en Hans Jansen uit Asten.  De 
Functie van Rob Kristel wordt binnen het hoofdbestuur ingevuld. 

 

 

 

 Notulen van de vorige vergadering. 
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Naar aanleiding daarvan alvast twee punten door de voorzitter: 

 De afdelingen in Boekel, Mill en Schaijk zijn inmiddels netjes opgeheven, ten dele met 

assistentie van ons vaste “hulpteam” Peter en Gerard. In Mill is er gezorgd voor een mooi 

einde in de vorm van een speciale feestavond, waarop ook de jubilarissen in besloten kring 

zijn gehuldigd.  

 Er is nog geen reactie van het HB op onze brief over de toekenning van het bondskruis op de 

show van Ons Ideaal Boxtel. Dat betrof de juiste interpretatie van tegenstrijdige teksten in 

het TT reglement. 

Er waren geen aanvullingen en of opmerkingen aangaande de notulen zoals is 
opgenomen in het districtsbulletin op pagina 6-9 en zijn voor akkoord 
opgenomen met dank aan de notulanten. 

 lngekomen stukken. 

 Brief van Jan van Maurik  van afdeling Rosmalen over de taken en het budget van het 

districtsbestuur. Voorstellen om deze bij het punt “beleid districtsbestuur” aan de orde te 

stellen. 

 Brief KMV over het verloop van het afgelopen TT seizoen met het verzoek om deze door te 

sturen naar de afdelingen. Beide zijn als aanvulling op het districtsbulletin op de valreep aan 

alle afdelingen verstuurd. 

 Belangrijke correspondentie graag schriftelijk of via e-mail aan de districtssecretaris. 

 Overige mededelingen 

Uit het verslag van de vergadering van de Bondsraad op 13 april 2024: 

 Het nieuwe vraagprogramma is bijna klaar; vanuit de Bondsraad heeft een commissie een 

voorstel geschreven voor een nieuw prijzenschema. Daarin ontbreekt nog het evenwicht 

tussen hoofdgroepen van verschillende grootte. Het wordt weer een uitdaging om 

Nederlands kampioen te worden. 

 Gert de Jonge is een vast contract aangeboden.  Vanuit ons district wordt nog door Gerard 

een felicitatie verzonden.  

 Er wordt gezocht naar een nieuw boekhoudprogramma wat eventueel ook ondersteuning 

kan bieden voor de ledenadministratie van de NBvV.  

 De werkgroepen hebben de Noordshow geëvalueerd en conclusie is wel dat de 
samenwerkende bonden elkaar versterken. Intentie is ook om in 2025/2026 samen verder 
te gaan met in achtneming van enkele aandachtspunten vanuit de evaluatie. Knelpunt voor 
samenwerking in 2026 zou kunnen zijn de COM in België, wat een verplaatsing naar eind 
december van de Noordshow noodzakelijk maakt. Veel reacties ontvangen van jeugd omdat 
vele families de  show hebben bezocht. Het was een prachtige show en de verre reis dik en 
dubbel waard geweest. 
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 Dierenwelzijn en Wetgeving 

Door afwezigheid van Henk Jansen geeft de voorzitter een aantal 
punten door welke van belang zijn voor vele afdelingen. 

i. Registratie UBN: Op dit moment nog niet verplicht maar verwachting is wel dat dit in 

de toekomst verplicht gaat worden en dat ondersteuning kan worden geboden 

vanuit Districten/afdelingen aan vogelliefhebbers. Op 5 juni is er een overleg bij het 

Ministerie. 

ii. Grensverkeer België: op dit moment is het nog mogelijk om met een eigen verklaring 

deel te nemen aan een tentoonstelling in Nederland/België. 

iii. Surveillant: in overleg met NVWA wordt geprobeerd om de positie van de surveillant 

NBVV te verbeteren. Vraagt nog wel wat tijd en inzet.  

iv. Evaluatie AHR; NBVV heeft samen met Parkieten sociëteit een reactie verzonden ten 

aanzien van de evaluatie van de AHR. Zie de website. Ook Aviornis heeft hiervoor 

leden opgeroepen om een reactie te versturen. 

Verzoek van Henk Jansen is om onregelmatigheden op shows bij bezoek NVWA of 
LID graag dit z.s.m. aan hem door te geven.  

 Ook in Gelderland worden nieuwe leden voor het districtsbestuur gezocht; er zijn daar drie 

vacatures. 

 Jan Heesakkers melde dat op de NK werd vermeld dat klapkooien aan 3 zijde dicht moeten 

zijn? 

 Rick Oudenampsen gaf als reactie dat dit niet bekend is, als men een duidelijk voorbeeld 

heeft met namen van wie dit af komt graag aan Anton melden zodat dit naar Klaas Snijders 

kan worden gestuurd.  Het verplaatsen van de NK naar december  i.v.m. COM in 2026 wordt 

nog onderzocht. Financieël is de NK dit jaar goed verlopen. Voor ringbestellingen graag niet 

direct naar het bondsbureau bellen alleen bij noodgevallen. Op de NK is een lid geschorst 

vanwege fraude met EC ringen deze zaak wordt nog verder behandeld en mogelijk later een 

definitieve royement. Prijzenschema blijft altijd goud, zilver en brons.  

 Jaarstukken NBvV 

Heeft elke afdeling als het goed is ontvangen en de voorzitter wilde even 
twee zaken aanhalen. 

 Gerard van Bakel maakte deel uit van de kascontrolecommissie en de stukken zagen er 

keurig uit tijdens de jaarlijkse controle. Wel zorgen over de NK als deze naar december gaat 

i.v.m. de districtstentoonstellingen. Rick gaf aan daar zeker rekening mee te zullen houden. 

 De verkiezingen en het voorstel voor een nieuwe erkenningsregeling van nieuwe rassen of 

mutanten daar mag u later nog een stem op uitbrengen. 
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Vanuit de zaal gaf Henk van Hout aan dat als het verlies zoals nu dit jaar op  
cá 73000,00 nog 3 jaar aanhoud dit voor de Bond wel eens het einde kan 
zijn? 
Rick Oudenampsen  gaf daarop een reactie dat het bondsbestuur druk aan de slag is om kosten te 

besparen o.a. vermindering van aantal uren medewerkers op bondsbureau, aanpassing 

computerprogramma,  NK in Hardenberg zal ook minder onkosten opleveren en dringende 

boodschap blijf lid van de NBvV en bestel ringen. 

  

 Bestuursverkiezingen 2024 

 Hans Jansen is aftredend en niet meer herkiesbaar als penningmeester. Er hebben zich 

geen kandidaten aangemeld. Hans is bereid om het districtsbestuur voorlopig nog 

informeel te blijven ondersteunen. Aan het eind van de vergadering willen we zijn 

afscheid feestelijk gedenken. 

 Er staat teven een vijfde vacature open voor districtsbestuurslid; dringende oproep om 

u aan te melden.  

 Een “snuffelstage” is mogelijk. U zit dan nog niet aan een bestuursfunctie vast, hoewel u 

uit de aanwezigheid  van de voorzitter vanavond wel een conclusie mag trekken over de 

overtuigingskracht van zijn medebestuursleden … 

 Afvaardiging algemene vergadering op 25 mei In Putten 

De formele afvaardiging uit ons district bestaat traditioneel uit één lid 
van het districtsbestuur en één afgevaardigde uit deze vergadering. De 
rest van het districtsbestuur is ook van harte welkom. Doordat de 
voorzitter nog niet zo mobiel is neemt Peter Verkuijlen zijn taken waar 
op de AV en Chris van Hout heeft aangegeven mee te willen gaan 
namens de afdelingen. 

 Pauze en uitbrengen stemmen voorstellen  AV 

 Uitreiking Oorkonde kampioenen COM Spanje 

Ook dit jaar hebben we de wereldkampioenen uitgenodigd om hun 
succes bij de COM in Talaveira de la Reina ook binnen ons district te 
eren. Eerst excuus aan Thom van Wetten, die vorig jaar door 
omstandigheden tussen de wal en het schip is gevallen. Ook voor hem 
ligt een diploma klaar beter laat dan nooit.  

Rody van Son ontving van de voorzitter nog een bondsmedaille welke op 
de laatste districtstentoonstelling door iemand anders was  
meegenomen, Jos Voets heeft nog een oorkonde en bondskruis tegoed 
jammer dat hij niet aanwezig was. 

Vervolgens heeft de voorzitter alle kampioenen naar voren gehaald en 
hebben deze uit handen van Ard Smulders de oorkonde ontvangen welke 
zij behaald hebben met hun geweldig resultaat op de COM te Spanje. 

 Beleid districtsbestuur 
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Om te beginnen een paar getallen. Binnen het district zijn we van 45 naar 42 
afdelingen te gaan, van 29 naar 27 jeugdleden en van 1854 naar 1839 
gewone leden, voor zover je een vogelliefhebber gewoon kunt noemen. Dit 
is een achteruitgang van 1%, en steekt gunstig af tegen die van de NBvV als 
geheel, waar het aantal jeugdleden afnam van 392 naar 369 en het aantal 
gewone leden van 15.867 naar 14.645, wat neerkomt op 7,7%. Dit wordt 
niet gecompenseerd door een toename van het aantal verspreide leden dat 
van 1153 naar 1215 is gegaan. Vanuit ons district hebben 34 leden 
ingezonden in Hardenberg en we hadden 106 inzenders op onze laatste 
districtstentoonstelling. Een voorzichtige conclusie uit deze cijfers is dat 
binnen ons district de vogelsport voornamelijk op lokaal niveau bedreven 
wordt. Bijvoorbeeld het aantal deelnemers aan de kringtentoonstelling in 
Volkel/Uden was 37 uit vier verenigingen, met een mooie kwaliteit vogels en 
een gezellige en druk bezochte opening. 

Wat vinden wij in dit opzicht belangrijk: 

 Steun blijven leveren aan de afdelingsbesturen. Ervaring uitwisselen over het vinden van 

bestuursleden, waar nodig intermediair naar de NBvV (ombudsfunctie) en als het echt niet 

te vermijden is ook helpen om de afdeling netjes op te heffen. De Rayonvergaderingen 

blijven daarom zeer belangrijk binnen ons district. 

 Voor die 106 echte wedstrijdspelers: zorgen voor een fijne districtstentoonstelling. En 

proberen om dat aantal inzenders omhoog te krijgen. 

 Omgaan met de steeds ingewikkelder wet- en regelgeving. Dit houdt bijvoorbeeld in dat we 

bijeenkomsten van de surveillanten blijven faciliteren en onze coördinator, Henk Jansen 

zoveel mogelijk blijven ondersteunen. Henk blijft het eerste aanspreekpunt naar de 

verenigingen. 

Om dit mogelijk te maken hebben we wel wat financiële middelen nodig. 
Daarom nu de brief van Jan van Maurik van afdeling Rosmalen. Uitreiken 
spelden op de districtsvergadering aan de afdelingen, indien nadrukkelijk 
gewenst wordt voor uitreiken spelden 50 en 60 jarige jubilarissen kan dat 
worden aangegeven aan het districtsbestuur. Een plaquette bij jubilea 
afdelingen  worden wel persoonlijk uitgereikt. Hierop was geen bezwaar van 
de aanwezige afdelingen.  

Henk van Hout was op de laatste rayonvergadering niet aanwezig mede 
vanwege de geringe ruimte waarin vergaderd werd, maar vroeg zich af 
waarom een verhoging van de districtsbijdrage nodig is als blijkt uit het 
jaarverslag van de NBvV waarin wel een post is opgenomen voor de 
districten.  

Rick Oudenampsen nam daarop het woord en gaf een toelichting dat het 
bedrag welke is opgenomen o.a. ook is voor de bondsprijzen en de districten 
nu een nieuwe verdeling krijgen te weten€ 500,00 per district en daarbij € 
20,00 per afdeling. Gerard van Bakel gaf aan dat wij dit jaar  met € 1300,00 
moeten rondkomen en daarvan alles moeten bekostigen. 
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Henk van Hout gaf daarop aan dat een betere omschrijving  wenselijk was en 
dan ook geen verwarring gaf.  Het besluit van de afdelingen is positief om de 
verhoging naar € 30,00 te brengen in 2025. 

 Verslag kascontrolecommissie 

Theo Swinkels en Ferd Panjer hebben op 24 februari de kas gecontroleerd bij 
de penningmeester Hans Jansen, alles stukken zijn ingezien en toelichten 
ontvangen van de penningmeester. Hierop zijn geen op  en of aanmerkingen 
en vraag de vergadering daarom décharge te verlenen voor het gevoerde 
financhiële beleid over het jaar 2023. 
De vergadering stemde hierin positief, dank aan Hans Jansen voor zijn werk 
als penningmeester. 

 Samenstelling  kascontrolecommissie 

Theo Swinkels ( Helmond )zal volgende keer worden bijgestaan door Perry 
Knegsel (Veldhoven) en als reserve heeft Leo van de Laar ( afdeling Liempde 
) zicht aangemeld. 

 Uitslag uitgebrachte stemmen voor de AV. 

1. Erkenningsregeling nieuwe 
mutaties 

NBvV 

  

2. Verkiezing Rob Kristel in het 
hoofdbestuur (termijn 2024 – 

2027) 

  

3. Benoeming dhr. Gerrit 
Houwen, als vertrouwensman 

NBvV   

  

4. Benoeming dhr. Leo Quist 
(DV Zeeland) namens de BR in 
de Geschillencommissie NBvV 

  
 Voor  Tegen Blanco Ong.   Voor  Tegen Blanco Ong.   Voor  Tegen Blanco Ong.   Voor  Tegen Blanco Ong.   
 

794 44 57 281 
 

841 54 0 281 
 

895 0 0 281 
 

895 0 0 281 
  

                     
                     Totaal uitgebrachte stemmen: 1176 

             

                     Maximaal uit te brengen stemmen 1715 
             Verspreide leden 

   
123 

             

     
Totaal 1838 

              

 Jeugdbelangen 

Voorlopig komen er geen jeugdontmoetingsdagen meer i.v.m. te geringe 
belangstelling. De fotowedstrijd houden we er wel in. En als er iemand een 
leuk idee heeft voor een extra activiteit houden we ons aanbevolen. Neem in 
dat geval even contact op met onze jeugdcommissaris / 2e voorzitter, Ard 
Smulders. Ook als we met een activiteit ergens in het district kunnen helpen. 

 Promozaken 

Het woord is aan Peter Verkuijlen, het afgelopen jaar is bijzonder rustig 
geweest we zijn alleen op uitnodiging tijdens een kerstmarkt te Liempde 
aanwezig geweest  waar we extra aandacht hebben gegeven voor de 
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districtstentoonstelling welke in Liempde georganiseerd werd. Jammer dat 
andere afdelingen tijdens hun  vogel beurs/markt ons promoteam niet 
hebben uitgenodigd.  

 Districtstentoonstelling 2024 en verder 

 Terugblik op de show in Liempde: Het woord is aan Leo van de Laar welke de inzenders 

bedankt voor hun deelname, het is prima verlopen met een goede opkomt van bezoekers al 

met al een zeer geslaagde districtstentoonstelling. De voorzitter bedankte Liempde voor de 

organisatie, de gastvrijheid en  de positieve reacties. 

 Dan is het woord aan Ad van Loosdregt van de afdeling Best welke dit jaar de organisatie  op 

zich heeft genomen. Dit jaar hun 70 ste tentoonstelling en als kroon op het werk de eerste 

keer een districtstentoonstelling, samen met hgulp van het districtsbestuur en van vele 

afdelingen zal het zeker een mooie show worden. De ruimte is geweldig mooi en aan de 

verzorging zal niets ontbreken. 

Het affiche voor deze show is opgenomen in het districtsbulletin. 

 Rondvraag. 

 Jan Heesakkers afdeling Erp, ledenwerving komt maar niet op gang jammer dat afdelingen 

geen folder bij de lokale voerhandelaren neerleggen dit is zeker een gemiste kans. Hierover 

is afgelopen week met Peter Verkuijlen contact op genomen. Peter Verkuijlen gaf hierop 

een reactie dat inderdaad Jan afgelopen week heeft gebeld met dit probleem en daarom 

extra folders had besteld bij ons bondsbureau maar deze niet zijn aangekomen. 

 Dan nog een vraag vanuit de zaal door ? betreffende het UBN nummer hierin zou de NBvV 

beter moeten informeren wat dit inhoud?.  Rick Oudenampsen geeft aan dat onze 

commissie D&W daar druk mee aan de slag is  en de ontwikkelingen erg snel veranderen, 

momenteel is dit nog niet wettelijk geregeld. 

 Gert van Dooren afdeling Erp, Bij de begroting is daar rekening gehouden met ledenafname 

? Rick kon daar zo geen antwoord op geven ? 

 Sluiting. 

Dank aan onze gastheren in Erp en voor over een half uurtje alvast alle 
aanwezigen wel thuis. Zoals eerder aangegeven willen wij nog even stil 
staan bij het afscheid van Hans Jansen en daarop nam Rick 
Oudenampsen namens het hoofdbestuur het woord om Hans te 
bedanken voor zijn ruim 20 jaren enorme inzet binnen het district Noord-
Brabant Oost waarvan de laatste jaren als Penningmeester. Rick spelde 
daarom  Hans een speld op van bijzondere waardering. Vanuit het 
districtsbestuur ontving Hans een mooi aandenken in de vorm van een 
bronzen beeldje en uiteraard de bloemen mochten niet ontbreken, 
aansluitend namen vele afdelingen daarop de gelegenheid Hans nog een 
persoonlijke hand te drukken. 
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Even voorstellen. 

ik ben Stefan Verkuijlen, 

36 Jaar oud 

woonachtig in het mooie Volkel. 

 

In het dagelijkse leven ben ik teamleider van een benzinepomp / buurtsupermarkt. 

heb hier over ongeveer 35 personen de leiding.  

 

Naast mijn werk ben ik al jaren met de vogels bezig en van jongs af aan al besmet met het 

mooie vogel virus.  

Als jeugdlid bij de NBVV gekomen met kleine kromsnavels. ( grasparkieten, agapornide en 

Australische parkieten ) daarna ben ik een paar jaar gestopt met vogels houden.  

Ongeveer 15 jaar geleden heb ik dit weer opgepakt en ben ik weer langzaam bij de vereniging 

gekomen.  

 

Destijds weer gestart met kromsnavels. langzaam verder zoekende gegaan naar de soorten die 

bij mij passen, uiteindelijk gaan kijken bij kanaries en tropen helaas was dit het ook niet. 

Aansluitend naar de Europese cultuur vogels gegaan, jammer dit was ook niet precies mijn 

ding maar daarna toch mijn roeping gevonden binnen de papegaaien.  

 

Ondertussen een leuk aantal koppels papegaaien zitten, denk aan grote en kleine ara soorten, 

amazone papegaaien, grijze roodstaarten en edels.  

 

Zelf zit ik in het bestuur bij de afdeling Zeeland Kleur en Zang, sinds deze zomer loop ik mee 

met het districtsbestuur en heb besloten om hier in te blijven.  

We gaan langzaam kijken om de openstaande taken daar in mee op te pakken.  

 

Met vriendelijke groet, 

Stefan Verkuijlen  
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      Vogelmarkten District Noord-Brabant Oost 

 

Hieronder de mogelijkheid om uw vogelmarkt onder de aandacht te brengen voor 
opgave graag een mail naar uw districtssecretaris Gerard van Bakel. 

 
 

Vogelmarkt Liempde. 

 

 

 

  
 v.v. De Notenkraker 
 
Vogelvereniging De Notenkraker. 

Organiseert elke laatste zaterdag van de maand een vogel en kleine 

huisdierenmarkt entree bedraagt 2 euro, kinderen hebben gratis toegang. 

Deze markt wordt gehouden op het terrein van handboogvereniging 

L’Union Heidezoom 2 5298 VS te Liempde. 

Pluimvee is niet toegestaan. 

Aanvang 7:30 uur tot 10:30 uur. 

 

 
Jammer hier had uw advertentie kunnen staan.. 
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